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 با جذب 7604 مشترک جدید 
در سال جاری، شمار مشترکان گاز در 
گلستان از مرز 633 هزار گذشته است

مدیرعامل  طالبی  علــی  گرگان-لقمان میرزاعلی:  
شــرکت گاز استان گلســتان در این خصوص گفت: در 
راستای فرآیند جذب مشترکین گاز طبیعی تلاش داریم 
تا هم وطنان فاقد گاز بتوانند هر چه سریع تر از این نعمت 
الهی بهره مند شوند.وی افزود: در 6 ماهه سال جاری تعداد 
7604 مشترک جدید گاز جذب و از خدمات گاز طبیعی 
بهره مند شده اند که از این تعداد 4744 مشترک شهری 
و تعداد 2860 مشترک نیز روستایی هستند. طالبی در 
ادامه تصریح کرد: با احتساب این تعداد مشترک در حال 
حاضر در استان گلستان تعداد 633 هزار و 555 مشترک 
از انرژی گاز بهره مند هستند که از این میزان 387 هزار 
و 150 مورد شــهری و تعداد 264 هزار و 405 مشترک 
نیز روستایی هستند.وی با اشاره به این که تاکنون 2098 
پروژه گازرسانی در بخش های مختلف شهری، روستایی، 
صنایع عمده و جایگاه CNG گازرســانی شــده، اظهار 
داشت: این پروژه ها شامل 33 شهر، 928 روستا، 1071 
واحد صنعتی عمده و همچنین 66 جایگاه  سی ان جی 
می باشد.مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان در خاتمه 
با تأکید بر جدی گرفتن نكات ایمنی افزود: مشــترکین 
گرامی توجه داشته باشند برای محكم کردن شیلنگ های 
گاز ازیک طرف به وسایل گازسوز و ازیک طرف به لوله کشی 
گاز حتماً بایستی از بست های فلزی مناسب استفاده نموده 
و سپس اقدام به تست نشت گاز با استفاده از کف صابون 

کرده و هرگز از شعله استفاده نكنید.

ایستگاه راه آهن بندرترکمن پایلوت 
صادرات یخچالی می شود

گرگان-رحمــت ا... میرزاعلی:مدیرکل راه آهن 
شمال شــرق 2 گفت: یكی از پیگیری هـــای ما راه 
انــدازی کانتینر یخچــال دار برای صــادرات مواد 
خوراکی فاســد شدنی اســت که برای اولین بار آن 
را در بندرترکمن اجرایــی می کنیم.به گزارش پیک 
گلســتان محســن اعتماد اظهارکرد: یكــی دیگر از 
اقداماتــی که راه آهن در دســتور کار خود قرار داده 
و طی این ســال ها مغفول مانده بود، کانتینر یخچال 
دار برای صادرات مواد خوراکی فاســد شــدنی است 
که برای اولین بــار می خواهیم آن را در بندرترکمن 
اجرایی کنیم.مدیرکل راه آهن شمال شرق 2 عنوان 
کرد: راه آهن بندرترکمن از قدیمی ترین ایستگاه های 
راه آهن کشور بوده و پتانسیل خوبی دارد که باید به 
آن توجه بیشتری شــود.وی متذکر شد: قدمـ بعدی 
دیگر توجه ویژه به کارخانه تعمیرات اساسی واگن های 
بندرترکمن است که ســاختمان آن بسیار قدیمی و 
حــدود 60 نفر از افراد بومی در آنجا مشــغول به کار 
هستند.اعتماد از تعطیلی یكی از خطوط تعمیراتی این 
کارخانه هم خبرداد و افزود: بنا داریم راه اندازی آن را 
در دســتور کار قرار داده و به زودی کار تعمیراتی فاز 
یک آغاز خواهد شد.مدیرکل راه آهن شمال شرق 2 
بیان کرد: خدمت فنی جدیدی را در این کارخانه در 
زمینه چرخ و محور انجام خواهیم داد که منحصر به 
فرد اســت تا اگر برای هر واگنی در کشور مشكلی 
ایجاد شــد به این نقطه مراجعه کــرده و این عمل 
اشتغال زایی خوبی را برای منطقه ایجاد خواهد کرد.

برنامه کامل مسابقات فوتبال جهان در قطر اعلام شد 
تاریخ بازی های ایران در جام جهانی

مرحله یک هشتم نهایی
روز شــانزدهم: 12 آذر ساعت 18:30/ تیم اول 
گروه A ـ تیم دوم گروه B، ورزشگاه خلیفه )بازی 
49(. ســاعت 22:30/ تیم اول گروه C ـ تیم دوم 

گروه D، ورزشگاه احمد بن علی )بازی 50(.
روز هفدهــم: 13 آذر ســاعت 18:30/ تیم اول 
گــروه D ـ تیم دوم گروه C، ورزشــگاه الثمامه 
)بازی 52(. ساعت 22:30/ تیم اول گروه B ـ تیم 

دوم گروه A، ورزشگاه البیت )بازی 51(
روز هیجدهم: 14 آذر ســاعت 18:30/ تیم اول 
گــروه E ـ تیم دوم گروه F، ورزشــگاه الجنوب 
)بازی 53(. ساعت 22:30/ تیم اول گروه G ـ تیم 

دوم گروه H، ورزشگاه راس ابوعبود )بازی 54(
روز نوزدهم: 15 آذر ساعت 18:30/ تیم اول گروه 
F ـ تیم دوم گروه E، ورزشــگاه اجوکیشن سیتی 
)بازی 55(. ساعت 22:30/ تیم اول گروه H ـ تیم 

دوم گروه G، ورزشگاه لوسیل )بازی 56(.
مرحله یک چهارم نهایی

 /18:30 ســاعت  آذر  ودوم:18  بیســت  روز 
برنــده بــازی 53 ـ برنــده بازی 54، ورزشــگاه 
اجوکیشن سیتی )بازی 58( ساعت 22:30/ برنده 
بازی 49 ـ برنده بازی 50، ورزشگاه لوسیل )بازی 
57( ســاعت 18:30/ برنده بازی 55 ـ برنده بازی 
56، ورزشــگاه الثمامه )بازی 60( ساعت 22:30/ 
برنده بازی 51 ـ برنده بازی 52، ورزشــگاه البیت 

)بازی 59(.
مرحله نیمه نهایی

روز بیست وششم: 21 آذر ساعت 22:30/ برنده 
بازی 57 ـ برنده بازی 58، ورزشگاه لوسیل )بازی 

.)61
روز بیست وهفتم: 22 آذر ساعت 22:30/ برنده 
بازی 59 ـ برنده بازی 60، ورزشــگاه البیت )بازی 

.)62
مرحله رده بندی

روز ســی ام: 25 آذر ساعت 18:30/ بازنده بازی 
61 ـ بازنده بازی 62، ورزشگاه خلیفه.

بازی پایانی
روز ســی ویكم: 26 آذر ســاعت 18:30/ برنده 

بازی 61 ـ برنده بازی 62، ورزشگاه لوسیل.

خبر

ادامه از صفحه اول

 چند سوال در ماجرای 
نظام پزشکی تهران

در این ارتباط دکتر محمد رازی قایم مقام نظام 
پزشــكی تهران در گفتگو بــا روزنامه  هم میهن 
اظهار داشت:» ...دیدم بیشتر از 10 نفر پزشک به 

داخل سالن راه ندادند . 
در حقیقــت شــاید برنامه این بــوده که با این 
10 نفر گردهمایی برگزار شــود....من دیدم خانم 
دکتــری را بعد از این که می خواســت وارد نظام 
پزشــكی شود، اجازه ندادند و با زور با خود بردند. 
وقتی به مسئولان شان گفتم او را راهنمایی کنید 
بیاید داخل خود به خود سر و صدا می خوابد اما من 
را هل دادند و دیگر نتوانســتم تحمل کنم ....بعد 
متوجه شــدم به صورت دکتر علویان که در صدد 
این بود چند خانم دکتر از داخل نظام پزشــكی را 
از بین ماموران رد کند که بروند مشــت زده اند و 

دچار صدمه فک تحتانی کرده اند.«
آنچه در بالا ذکر شــد بخش هایی از اطلاعیه ها، 
بیانیه های و گفت وگوهــای مربوط به گردهمایی 
روز چهارشــنبه پزشــكان بود. اکنون سئوالات و 

نكاتی مطرح است :
1- چرا در اعلامیه فراخوان اســم گروهی معتبر 
و شناسنامه دار پزشكی و یا اسامی پزشكان دعوت 
کننده ذکر نشده ؟ در صورتی که هر گونه شفافیت 

به اعتبار فراخوان می افزاید.
2- در بیانیه ســازمان نظام پزشــكی به تاریخ 
5 آبان اشــاره به جلســه رئیس نظام پزشــكی با 
برخی فعالین صنفی و نمایندگان فراخوان در روز 
یكشنبه اول آبان شده در حالی که اسامی این افراد 
ذکر نشده و توضیح داده نشد چه تصمیمی در این 

جلسه گرفته شد.
3- در حالی کــه آقــای دکتر علویــان در مقام 
ریاست نظام پزشــكی تهران خواسته بود اجتماع 
نكننــد آیا بهتر نبود به احترام مقام و شــخصیت 
علمی و دانشگاهی ایشــان، این برنامه در آن روز 

لغو و به روز دیگر موکول می شد ؟
4- شــاید اگر روز گردهمایی مصادف با چهلم 
خانم مهسا امینی نبود احتمالا این تعداد از نیروی 
انتظامی حضور پیدا نمی کردند و درگیری فیزیكی 
رخ نمی داد و در فضای آرام برگزار می شــد. البته 

شاید!
5-نیروی انتظامی و مقامات کشوری و لشكری 
باید بدانند جامعه پزشــكی همــواره در خدمت 
جامعه بودند و هســتند و در طول جنگ هزاران 
سپاهی و بسیجی و ارتشی را از مرگ نجات دادند 
و آسیب های فیزیكی ناشی از جنگ در مجروحین 
و زخمی ها را درمان کردند و در بعد جنگ در این 
مملكت ماندند و در خدمت مردم هســتند و با دم 
مسیحایی و استفاده از علم طب و تجربیات مردم 

درمان می کنند.
 این قشــر در شرایط ســخت کرونا  ، تعدادی از 
همــكاران خود را که برای نجــات بیماران تلاش 

می کردند بر اثر ابتلا به کرونا فوت کردند .
5- اســتعفای آقایان دکتر علویان و دکتر رازی 
قابل توجیه نیســت باید در شرایط سخت حضور 
داشــته باشند تا به نحو صحیح مدیریت کنند و از 

حقوق قانونی اعضای سازمان دفاع کنند .
6- از دســتگاه قضائی انتظار مــی رود هر چه 
ســریع تر ، پزشكان و ســایر حِرَف پزشكی که در 
روز چهارشنبه بازداشت شدند و هنوز آزاد نشدند 

را آزاد کنند تا بر آلام این قشر تسكینی باشد.

ادامه از صفحه اول

 با حضور وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایــع دســتی و جمعی از مســئولان 
)کاروانسرای وکیل(  کاروانیكا  استانی هتل 

کرمان افتتاح شد.
 محمدمهدی فداکار استاندار کرمان در آئین 
افتتاحیه هتل کاروانیكا )کاروانسرای وکیل( 
با حضور وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی گفت: استان کرمان با وجود 
داشــتن پنج فرودگاه و ظرفیت های بسیار 
خوب در حوزه گردشــگری از جمله هفت 
اثر ثبت جهانی متاســفانه معرفی نشــده و 

ناشناخته باقی مانده است.
بــه گفته او، هــر چند کارهــای خوبی در 
حوزه گردشــگری در استان کرمان صورت 
گرفته است اما گردشگری این خطه در زیر 
ســقف معادن و کشاورزی گم شده است و 
امیدواریم این صنعت در اســتان کرمان از 

غربت بیرون بیاید.
همچنین دکتــر محمدرضــا پورابراهیمی 
نماینده مــردم کرمــان و راور در مجلس 
شــورای اســلامی نیز در این آئین گفت: 
مشابه مجموعه کاروانسرای وکیل در استان 

کرمان زیاد وجود دارد.
رئیــس کمیســیون اقتصــادی مجلــس 
می افزاید: بــا توجه به محدودیت های مالی 
دولــت، یكی از هدف گذاری ما این اســت 
که اشتغال با کمترین میزان سرمایه گذاری 
ایجــاد شــود کــه در همیــن راســتا نیز 
گردشگری با کمترین میزان سرمایه گذاری 
می تواند بیشــترین اشــتغال را فراهم کند 
اما متاســفانه کم کاری های در این حوزه 

صورت گرفته است.
پورابراهیمــی، خطــاب بــه وزیــر میراث 
فرهنگی و گردشگری می گوید: هر استانی 
که امكان جذب بیشــتر تســهیلات تبصره 
18 را داشــته باشد به آن استان اختصاص 
پیدا خواهد کرد و از مهرماه امســال تا آبان 
ماه ســال آینده 20 هزار میلیــارد تومان 
امكان جذب اعتبــار تبصره 18 وجود دارد 
که امیدواریم اســتان کرمان در این حوزه 

فعال تر عمل کند.
به گزارش ایســنا، فریدون فعالی مدیرکل 

میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
استان کرمان نیز در آئین رسمی افتتاح این 
هتل گفت گفت: سیاســت و استراتژی این 
اداره کل در استفاده از ظرفیت های استان 
در راســتای احیا و مرمت بناهای تاریخی 
استان اســت.او، با دعوت از سرمایه گذاران 
و فعالان اقتصادی برای ســرمایه گذاری در 
حوزه گردشــگری عنوان کرد: کاروانسرای 
وکیــل می تواند الگویی برای کاروانســرای 
»جر« شود.به گزارش ایسنا، علی رحیم پور 
مدیرعامل گروه هتلداری رکسان نیز در این 
آئین، گفت: کاروانســرای وکیل بزرگترین 
کاروانســرای دو طبقه جهان است و اکنون 
به بزرگترین هتل بوتیک دنیا تبدیل شــده 
است و گرید این هتل پنج ستاره می باشد 
و این مكان می تواند گردشــگران زیادی را 

جذب کند.
براســاس این گزارش، کاروانســرای وکیل 
کرمان یكــی از بزرگترین کاروانســراهای 
کشــور و بنای ارزشــمند تاریخی اســت 
که ســالیان زیادی به حال خود رها شــده 

بــود و تلاش ها برای مرمــت و احیای آن، 
نــاکام می ماند تا اینكه سرنوشــت تلخ این 
کاروانســرا تغییــر کرد و بــا پیگیری های 
توانســت  کرمان  میراث فرهنگی  فــراوان، 
حكم خلع ید پیمانكار این پروژه را گرفته و  
مردادماه سال 96 بود که کاروانسرای وکیل 
برای تبدیل شدن به یک مجموعه اقامتی به 

سرمایه گذار جدید واگذار شود.
کاروانســرای وکیل کرمان بیش از 4000 
متر مربع زیربنــا دارد و با اتمام این طرح، 
ایــن کاروانســرای تاریخی بــا 57 اتاق و 
حــدود 140 تخــت به زنجیــره هتلداری 
استان کرمان اضافه می شــود و در تمامی 
این ســال ها بارها و بارها وعده افتتاح این 
پروژه بزرگ نیز داده شده است تا جایی که 
آخرین بار فریــدون فعالی مدیرکل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان 
کرمان از افتتاح این پروژه تا خردادماه سال 
1400 خبر داده بود کــه خبری از افتتاح 
ایــن پروژه نشــد اما این پــروژه در دولت 
ســیزدهم محقق شد و امروز با حضور وزیر 

میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
از مجموعه  افتتاح شد.کاروانســرای وکیل 
کاروانسراهای درون شهری کرمان به شمار 
مــی رود که در حاشــیه خیابان شــریعتی 
کرمان قــرار دارد و در نزدیكی بازار وکیل 
کرمان واقع شــده و جزء کاروانســراهای 
بزرگ کشور محســوب می شود که قدمت 

آن به 170 سال پیش بر می گردد.
ساخت کاروانســرای وکیل کرمان در سال 
1277 به فرمــان محمد اســماعیل خان 
وکیل الملک والی آغاز شد و در سال 1287 
به دست فرزند وی مرتضی قلی خان وکیل 

الملک تكمیل شد.
کاروانسرای وکیل از دو طبقه تشكیل شده 
و 120 غرفه را در خود جای داده است که 
دو درب ورودی به بازار وکیل دارد و سر در 
ورودی کاروانسرای وکیل که به داخل بازار 
باز می شــود، با گچ بری و کاشی کاری های 
زیبایی تزئین شــده و ســر در ورودی دوم 
کاروانسرا که در قسمت بیرونی بازار وکیل 

قرار دارد را نیز با کاشی مزین کرده اند.

پس از سال ها انتظار صورت گرفت؛ 

افتتاح بزرگترین هتل بوتیک دنیا )کاروانسرای وکیل( در کرمان

اصفهان - مرادیان: جلیل سالاری مدیرعامل شرکت ملی 
پالایش و پخش فرآورده های نفتی در بازدید از پالایشــگاه 
اصفهان و در جمع مدیران این شــرکت گفت: این مجموعه 
عظیــم صنعتی با بهره منــدی از دانش بنیان ها و ظرفیت 

نخبگان توانسته است سرآمد شرکت های پالایشی باشد.
وی با بیــان اینكه در حوزه واگذاری هــا حضور مدیرعامل 
و هیئــت مدیــره می توانند به عنوان اتــاق فكر در حرکت 
روبه رشــد یک شرکت بســیار نقش مهمی داشته باشند، 
اظهار داشــت: حضور دکتر قدیری در پالایشگاه اصفهان و 
تلاش های جهادی ایشان به همراه اعتماد و اعتقاد کارکنان 

موجب شــده که این واحد صنعتی بسیار خوب بدرخشد، 
به طوری که نه تنها در شــرکت، حتی در حوزه اســتان و 
مسئولین نیز مقبول قرار گرفته است. مدیرعامل پالایشگاه 
اصفهــان چه در زمان جنگ و چه در حال حاضر که امنیت 
انرژی و اقتصاد را هدف قرار داده، بســیار خوش درخشیده 

است.
سالاری در بخش دیگری از سخنان خود یادآور شد: امروزه 
تأثیر پروژه های زیســت محیطی بر اقتصادکشــور غیرقابل 
انكار است؛ پروژه زیســت محیطی تصفیه گازوئیل شرکت 
پالایش نفت اصفهان با رویكرد بهره گیری از توانمندی های 

ســاخت داخل و دانش بومی و در شــرایط تحریم بســیار 
ارزشمند تلقی می شود، زیرا هموطنان عزیز از سوخت پاک 
و گازوئیل یورو 5 بهرمند شــده اند. در این راستا امیدواریم 
بحث امنیت انرژی، توســعه بخش پتروپالایشــگاهی و به 
موازات آن طرح های زیســت محیطی در بخش برش های 

سنگین نیز که امروز در حال اجراست، همه به ثمر برسد.
معاون وزیر در امور پالایــش و پخش همچنین به زنجیره 
تولید کالایــی و ایجاد برند کالایی اشــاره کــرد و افزود: 
خوشــبختانه پالایشــگاه اصفهان در این زمینه هم پیشرو 

است.

معاون وزیر نفت در امور پالایش و پخش: 

پالایشگاه اصفهان سرآمد شرکت های پالایشی است

فرهنگی  معــاون  قاســمی:  معصومه   – اصفهان 
شهرداری اصفهان به شرح اقدامات انجام شده ازسوی 
مدیریت شــهری در حــوزه فرهنگی طی یک ســال 
گذشــته پرداخت و ســاخت زمین های روباز ورزشی، 
ارائه خدمات به بیش از 100 هزار ورزش آموز و پخش 
تولیدات مرتبط با اصفهان در رســانه های کشورهای 

خارجی را از جمله این اقدامات دانست.
مجتبی شاه مرادی در این باره گفت: سازمان فرهنگی 
اجتماعی ورزشی شــهرداری اصفهان با برخورداری از 
220 مرکز فعال در محلات مختلف شهر گسترده ترین 

تماس را با مردم دارد.
وی با اشــاره به اقدامات این سازمان در زمینه ورزش 

افزود: بخشی از اقدامات شهرداری ها در حوزه ورزش، 
با محوریت ورزش های همگانی اســت که تلاش کرده 
ایم با برگزاری رویدادها و ایجاد بســترهای مناســب 

ارتباط دوسویه ای با مردم داشته باشیم.
رئیس ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان با اشــاره به سرانه 3 و نیم متر مربعی هر فرد 
از ورزش در ســطح جهان گفت: سرانه ورزشی استان 
اصفهان کمتر از نیم متر مربع اســت و لذا افزایش این 

سرانه را در دستور کار داریم.
شــاه مرادی با اشاره به نقشه تفصیلی شهر اظهار کرد: 
طبق این نقشــه هر بخش کاربــری و متولی متفاوتی 
دارد و یكی از مشكلات شهرداری این است که هنگام 

توسعه سرانه ورزشــی یا باید کاربری های مسكونی را 
تملک کند و یا از کاربری هایی استفاده کند که متولی 

آن اداره کل ورزش و جوانان است.
شاه مرادی با بیان اینكه به رغم این مشكلات شهرداری 
تلاش می کند با نگاه عدالت محور به توسعه زمین های 
روباز بپردازد، افزود: امسال 10 زمین و سال آینده 15 
زمین ورزشــی روباز در مناطق مختلف شهر احداث و 

بهره برداری می شود.
وی تصریح کرد: جانمایی این زمین ها به گونه ای است 
که کمترین تعارض را با مناطق مسكونی داشته باشد، 
در حاشــیه پارک ها باشــد و جوانان و نوجوانان بدون 

دغدغه از این اماکن استفاده کنند.

معاون فرهنگی شهرداری اصفهان تأکید کرد:

شهرداری به دنبال توسعه سرانه ورزشی در دل محلات

سامانه تهاتر راه اندازی می شود
رئیس شــورای اســلامی شهر کرج از مدیریت شــهری، معاونت مالی و اقتصادی و 
اعضای شــورا در خصوص پی گیری و تصویب لایحه آئین نامه تهاتر و تعیین تكلیف 

دیون و طلب شهرداری از مودیان و بستانكاران شهرداری تقدیر و تشكر کرد.
علی قاســم پور در ابتدای هفتاد و ششــمین جلسه رسمی شــورای شهر کرج به 
تصویب آئین نامه تهاتر اشــاره کرد و اظهارداشــت: یكــی از موضوعات مهمی که 
شــورای دوره ششــم پیگیر آن بود آیین نامه تهاتر بود که در کمیســیون برنامه و 
بودجه بررســی و در جلسه رسمی شورا به اتفاق آراء حاضرین تصویب شد و پس از 
طی فرآیند قانونی به کمیته تطبیق فرمانداری ارسال می شود.رئیس شورای اسلامی 
شــهر کرج از راه اندازی سامانه تهاتر در راستای شــفافیت خبر داد و تصریح کرد: 
شورای شهر با رویكرد شفافیت و اتاق شیشه ای و در راستای خدمت رسانی به مردم 
کار خود را آغاز کرده اســت و امیدواریم قدم های خوبی در این زمینه برداریم و از 
موضوعات فســادزا جلوگیری شود.قاســم پور بیان کرد: کلیه بستانكاران شهرداری 
که دارای طلب تهاتری و یا درخواســت تبدیل طلب نقد به تهاتر را دارند می بایست 
نســبت به ثبت مبلغ بســتانكاری به تفكیک نقد و تهاتر و مشخصات کامل که در 
ســامانه تعریف شده است اقدام نمایند.رئیس شورای اسلامی شهر کرج یادآور شد: 
امیدواریم با تعاملی که اعضای شــورای شهر و مجموعه شهرداری با یكدیگر دارند 

بتوانیم در جهت رفاه شهروندان گام های جدی برداریم.

تدوین طرح تفصیلی بافت تاریخی ارومیه
معاون شهرســازی و معماری اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی گفت: طرح 

تفصیلی برای بافت تاریخی ارومیه در حال تدوین است.
رســول عطایی در نشست خبری با اصحاب رسانه که در سالن جلسات اداره کل راه 
و شهرسازی استان برگزار شد، افزود: طرح تفصیلی برای 313هكتار از بافت قدیمی 
و تاریخی ارومیه با رویكرد مدنظر میراث فرهنگی و راه و شهرســازی توسط مشاور 

درحال تدوین است.
وی تصریح کرد: طرح جامع جدید ارومیه تا افق 1415 ، در ســال گذشته از وزارت 

راه و شهرسازی تامین اعتبار شده و درحال تدوین و سپس تصویب است.
عطایی خاطر نشان کرد: طرح جامع شهری یک طرح بلند مدت است برای 10سال 
آتی تهیه و در آن جمعیت افق 10ساله، میزان توسعه شهر برای تامین کاربری های 
مســكونی، خدمات عمومی ومعابر در قالب محدوده 10ســال آتی تهیه و مشخص 

می شود.
عطایی با اشــاره به اینكه مطالعه، تدوین و تصویــب طرح تفصیلی ارومیه در مدت 
8سال  توسط شهرداری انجام شد، خاطر نشان کرد: تدوین طرح تفصیلی ارومیه در 

سال 84 در قالب 5منطقه شروع و در سال 98 نهایی و ابلاغ شد.
معاون شهرســازی و معماری اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی یاد آور شد: 

تاکنون  در 50 درصد از 48 شهر استان طرح تفصیلی اجرا شده است.


